
   

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 ות פתיחה:שע 
 

 11:30-13:00  שישי

 13:00- 11:30   שבת
 052-3298936  או בתאום מראש

 תמר ברנר                                       
 

 

 , לאנשי הספורט והכושר

 מתקן מתח מקבילים חדש במגרש המשולב.   הותקן

 ו. ספורט            מוזמנים להנות ממנו תוך שמירה על הבטיחות. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 לחברים שלום 
למסגרות   חזרו  )רובם(  שהילדים  שבוע  כבר  לשגרה.  החזרה  אחרי  שבוע  כבר 

 שבועות.   5המוכרות, עם הצוותים המסורים, עם החברים שלא ראו במשך 

מתחילת השנה הספקנו לחגוג את חגי תשרי, חנוכה. לצאת לסגר חלקי, לחזור,  

משפחה,  לצאת לסגר מלא, לפתוח מסגרות קטנות, לא לחגוג את טו בשבט ויום ה

 ולקוות שנחגוג את פורים ופסח כסדרם.  

התקופה מאתגרת ודורשת חשיבה יצירתית, קהילתית והתמודדות עם מכלול רב של מצוקות, קשיים  

 לצד הזדמנויות לשימוש מירבי במשאבים הפנימיים שלנו ומיצוי כל האפשרויות.  
 

 במהלך התקופה האחרונה

קבוצות וכולם הגיעו    2-ל  לחלק מהילדים ולאחר מכן הגנים חולקו נפתחו בתחילה מסגרות    - בגיל הרך

לגנים לכמה ימים מתוך מחשבה קהילתית ורצון לסייע לכולם. הילדים והצוותים שמחו להיפגש והימים  

עברו בנינוחות. מיד עם החזרה צללו כולם לכל הדברים הקטנים שמייצרים ביטחון ורוגע )סדר יום,  

 למידה ועוד(. וכולנו בעיקר מצפים ומייחלים שהשגרה הברוכה הזו תימשך.....  שגרה, תזונה, מפגשים,  
 

נפתחו בתחילה שמרטפיות לצורך מתן מענה למידתי למספר שעות ומהר מאוד ומתוך    -במרחבים 

הבנה כי הילדים זקוקים יותר מהכל למפגשים והפוגות חברתיות פעלנו בחוץ, ניצלנו את הימים עם  

וי  צאנו לטיולים ופעילויות של כייף למשך שעתיים עם הצוותים הקבועים. במקביל מזג האויר הטוב 

היום   מרכזים שגם  יחד.  ללמידה  ולהגיע  לצאת מהבתים  לילדים  למידה שמאפשרים  מרכזי  נפתחו 

 ו והנוער.  - פועלים לשכבות ה

הפוגתי    ו מקבלות מענה-ד לבתי הספר כמו גם למרחבים, שכבות ה-עם החזרה לשגרה, חזרו כיתות א

 חברתי כל יום. מענה שחשוב על מנת לשמור על הביחד והגיבוש, על הקשר עם המדריכים.  
 

יב הוכחו כמשמעותיות עבור כלל הנערים והנערות. שכבות אלו  -פעילות חברתית לשכבות ז   - במתנס

נמצאות בבית כבר לא מעט חודשים, עסוקות בלמידה בזום, דבר שמחד מציב אתגר לא פשוט לחלק  

הנערים ומאידך מייצר הזדמנויות חדשות ללמידה. ובתוך כל זה מתכונות, בגרויות והכנה לקראת  מ

שנהל הבאה, שנת שירות וצבא. ובעיקר אנו משתדלים לפגוש את הנערים, לדבר ולהיות יחד במפגשים  

 שכבתיים פעמיים בשבוע.    
 

ב חברתיים  מפגשים  ולאפשר  ביטחון  לייצר  תפקידנו  חינוך,  לחינוך  כמערכת  מעבר  פורמלים  לתי 

הפורמלי עד כמה שניתן תוך שמירה על ההנחיות ועל בריאות ילדינו.  ואת זאת עשינו עם הרבה עשייה  

 וחשיבה מחוץ לקופסא בימים בהם יש חוסר בצוותים, והנחיות המדינה משתנות חדשות לבקרים.  
 

 המשך. אנו חושבים לגבי ה –בית ספר של החיים סיים את המחזור הראשון  

 

 

 בסגרים )בתקווה שלא יהיו( ובשגרה.  -אנחנו כאן בשבילכם 

 

 שירה רום                           

 מנהלת אגף החינוך                           



 

 

ראשון   הפסולת    21.2ביום  את  רק  הוציאו  אנא  גושית.  פסולת  של  איסוף  יהיה 

 המתאימה והניחו ליד עמדות הגזם. 

ליד המזכירות ניצבת חבית לפינוי פסולת חשמלית קטנה ומתקן לאיסוף   – תזכורת 

 מוזמנים להביא. סוללות. 

 ניסים חן                                

 

 דואר
 . שון הדואר יהיה סגורביום רא -לתשומת ליבכם 

 
 
 

     השבוע ירדו בחצור        גשם    דמ 

 
 
 

 
 
 
 

 

 השבוע  
 ( 08:00-)עד חמישי ב  

 אשתקד עד תאריך זה ירדו  סה"כ

 מ"מ  589.7 452.3 מ"מ   62.1



 20:00שעה  24.2יום רביעי  - ישיבת המזכירות הבאה
 

 20212.01.סיכום ישיבת מזכירות מתאריך 

מושיקו כהן, גלית ראובן, ענת מוגילנר, נעמי הלוי, לילך הראל, אנדי טוביאס, יוגב רוסיאנסקי, עומר   נוכחים: 

 גל קצירי ושחר הלוי. 

 צעירים. -ם נדיל ו ועדת ביקורת, ת –רותם פלג ודגנית בן חיים  משקיפים:

 ס, דובב, סיגל ומוניקחברי הצוות לבחינת המיסים, נציגי ועדת בנים וצעירים: נועה, רביד, עמו  מוזמנים: 

 : נושאים

 : 2021תקציב  

 הדיון עסק בחלופות והסתייגויות לתקציב של הנהלת הקהילה שנשלח לחברים.

 שכר דירה חיילים וצעירים:
סיגל ארד ותם נדיל הציגו את עמדת הועדה והצעירים לגבי הקשיים שמציבה הצעת התקציב. הם הציגו הצעה 

₪ לחיילים, ש"שים ללא תשלום והעלאת מחיר   100הצעירים עצמם של שכ"ד של  חלופית שמוצעת על ידי  

לצעירים. התקיים דיון בנושא. עמדת המזכירות תיקבע בדיון המסכם על סך המקורות והשימושים   10%של  

 של התקציב.

 המזכירות גם מברכת את הצעירים על המעורבות בשיח הציבורי שנעשית לאחרונה, לא רק בנושא הזה.  

 חינוך:
₪, לעומת    1,000,000הצוות הציג הצעה לפיה סכום הסבסוד של הקהילה בחינוך יהיה קבוע בסכום של כ  

₪. הצוות גם הציע   1,745,000ב    2021מתשלומי ההורים ומתקוצב ל    45%המצב כיום שבו הסבסוד הוא  

על חוגים ופעילויות שונות    את הדרכים לאזן את תקציב החינוך על ידי עדכון תשלומי ההורים, הורדת סבסוד

 והשתתפות הקהילה בחינוך במקומות הנדרשים יותר 

₪ בסך תקציב החינוך בין הצעת הצוות לתקציב הנהלת הקהילה.  סוכם ששחר   350,000היה פער של כ  

 ורביד, יגיעו לסיכום על סגירת הפער, כך שהנתונים והמשמעויות של החלופות יהיו ברורים וישימים.        

 בות הדדית: ער
הוצגו ההצעות המעודכנות של הצוות אל מול הנהלת הקהילה.  ישנה עדיין שאלה פתוחה לגבי סוגיית הפקדות  

שנים עד להשלמת    ₪5 בשנה במשך כ    400,000לחלף פנסיה לחברים באהדה.  מדובר בסכום גדול של  

 הצבירה הנדרשת. 

 החלטה של חברי אגודת תמציות טבע.נבחנת אפשרות שסכום זה ישולם מתמציות טבע.  זה דורש  

 סיכום בנושא התקציב:
 הדיונים על חלופות הצוות בנושא החינוך וערבות הדדית לא הושלמו עקב צורך לבחינה נוספת של הנתונים.   

 ₪  לבין הצרכים וההצעות השונות.   1100מעבר לכך ישנם עדיין פערים בין הרצון להוריד את מס הקהילה ל 

יהיה לקבוע דעה  המטרה היא להבי  נתונים(, כך שאפשר  )על  ומוסכמות  לישיבה הבאה חלופות סגורות  א 

 עקרונית ולקדם הדיון לשיחת הקיבוץ.

 עדכון על מזכירות חינוך:

לאחר בחינת המבנה הניהולי בחינוך, מזכירות החינוך מציעה שבשלב זה מושיקו יהיה יו"ר מזכירות חינוך  

מזכירות החינוך נוהלה על ידי מנהלת האגף. חברים בה הצוות הניהולי של החינוך, וינהל אותה. עד היום  

 מספר נציגי ציבור ומספר נציגים מקצועיים.  בקרוב יתקיימו בחירות לנציגי הציבור במזכירות החינוך.

 המזכירות מקבלת את ההצעה.   

 



 צוות לבחינה והגשת המלצות בנושא המבנה הניהולי של הקיבוץ: 

יון במועצה הכלכלית לקראת סיום הקדנציה של תומר כיו"ר המועצה הכלכלית, סוכם על הקמת צוות  לאחר ד

במועצה  משותף  לדיון  המלצותיו  את  יביא  הצוות  הקיבוץ.   של  הארגוני/ניהולי  המבנה  את  שיבחן  עבודה 

 הכלכלית והמזכירות. 

נציגת המזכירות(, רענן כץ )נציג המועצה  החברים המוצעים לצוות הם: סער זכריש, איתן בן חיים, לילך הראל )

 הכלכלית( ולילך ויאדר מנהלת מש"א. 

 המזכירות סומכת את ידיה על המהלך והצוות. 

 שיוך דירות:  

לאחר שיחות ההסבר לחברים ולקראת שיחת הקיבוץ דנו בעמדת המזכירות לגבי חלופת השיוך.  המזכירות  

 .  2נגד  7תומכת בחלופת האגודה ברב של 

 

            רשם: מושיקו 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

  קישור לאתר הקיבוץ                                               
                                      

https://www.hatzor.org.il/

